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Datum vergadering   
16-11-2023 van 13.30 uur – 14.30 uur 

Locatie    

Orionis Walcheren, Oostsouburgseweg 10, 4382 NH  Vlissingen. Cursusruimte 1.080  

Verslag voor publicatie vastgesteld op: 
14-12-2023 

 

Aanwezig: 
De heer J. Louws  Voorzitter DB en wethouder gemeente Middelburg 

De heer A. Vader  Lid DB en wethouder gemeente Vlissingen  

De heer E. Tuk   Lid DB en wethouder gemeente Veere 

 

Tevens aanwezig: 
De heer H. Guise  Algemeen Directeur Orionis Walcheren 

De heer P. Dingemanse Concern Controller Orionis Walcheren  

Mevrouw M. Marlissa  Officemanager Orionis Walcheren 

 

Afwezig: 
Mevrouw K. van Limbergen Afdelingsmanager Werk 

 

01 Opening / Mededelingen / Vaststellen agenda 

a. Opening 

De voorzitter heet allen welkom.  

b. Mededeling 

- Besloten wordt de geplande terugkoppeling van de bespreking over de evaluatie van de 

GR, gisteren in de Walcherse Commissie,  in de vergadering van het AB te geven. Dan zijn 

alle bestuursleden tegelijkertijd op de hoogte. 

-  De heer Guise meldt dat de Sociale Cliëntenraad Walcheren (SCW) in gesprek is met 

kandidaat nieuwe leden. De voorzitter van de SCW heeft te kennen gegeven binnenkort 

al aanmeldingen voor te leggen en wil haar taken volgend jaar ook graag goed over 

kunnen dragen. Het doel is om op een raad van 8 à 9 leden uit te komen.  

Wel zijn er bemerkingen gemaakt over de karige vergoeding/faciliteiten. Het verdient 

aanbeveling hier nog eens naar te kijken. Voor 2024 kan er voor wat het bestuur betreft 2x 

een overleg met de SCW en het DB gepland worden. Actie: Mevrouw Marlissa. 

-  De heer Guise heeft de DB-leden proactief een informatief stuk gezonden over de 

incidentele middelen. Er is in de begroting van 2024 een voorzichtige aanname van deze 

middelen meegenomen, maar die blijkt nog lager uit te vallen dan gedacht (dit wordt ook 

altijd pas op het eind van het jaar bekend). De heer Guise heeft in een eerder overleg,  

naar aanleiding van een onderzoek en presentatie van bureau Berenschot, het risico al 

benoemd van het opnemen van incidentele middelen in de begroting als ware het 

structurele middelen. Je kan hier namelijk niet zelf op sturen. Er was niets aan de hand 

geweest als we niet structureel 13 fte tekort komen (rapport Berenschot), zo geeft hij aan. 

Maar nu wordt dit gegeven wel een probleem. Voor het volgend DB wordt dit onderwerp 
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met een nota geagendeerd, waarbij het bestuur een aantal opties zal worden 

voorgelegd dit ‘gat’ te vullen.  

Want hoewel de extra investering op re-integratie dus zeker wel betekent dat er extra 

mensen worden geholpen, kunnen we nu eigenlijk in de basis namelijk minder mensen 

bedienen. De bestuurders geven in ieder geval aan liever vast te houden aan de 

bedoeling van de extra investering, namelijk meer klanten helpen dan regulier het geval is. 

Zelfs als dat betekent dat er op andere vlakken dan minder wordt gedaan. De heer Guise 

geeft het bestuur de mogelijkheid aan actief elders naar middelen te zoeken.  

De heer Tuk vraagt zich met betrekking tot het structurele tekort in capaciteit (13 fte) nog 

wel af of dit nu is ontstaan doordat de 3 Walcherse gemeenten structureel minder 

bijdragen dan het geval is bij andere Werkleerbedrijven? Dit wordt door de heer Guise 

beaamd.  

Om dit punt af te ronden geeft de voorzitter aan dat de nota voor het volgend DB wordt 

afgewacht. De heer Vader merkt nog op dat het ook goed zou zijn, zoals dit ook in de 

Walcherse Commissie is gebeurd met de onderwerpen Werken naar Vermogen en 

Werkleerbedrijf, dit onderwerp ook door Orionis bij de raadsleden nader te duiden.  

c. Vaststellen agenda 

De heer Tuk vraagt zich af waarom van de oorspronkelijke agenda 2 agendapunten zijn verwijderd. 

Hij heeft begrepen dat dit door de Vlissingse beleidsmedewerkers is geïnitieerd. De heer Vader geeft 

volgens zijn annotatie aan de reden hiervoor is gelegen in het feit dat er geen gelegenheid is 

geweest om deze stukken voor te bespreken.  

De agenda wordt ongewijzigd aangehouden. 

 

02. Ingekomen stukken 

Er zijn geen ingekomen stukken te behandelen. 

 

03. Verslag vorige DB-vergadering – Actielijst 

a. Verslag DB-vergadering 19-10-2023 

Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld. 

Behoudens passages die betrekking hebben op individuele en/of personele aangelegenheden of 

zaken die anderszins niet voor publicatie vatbaar zijn, wordt het verslag gepubliceerd. 

Naar aanleiding van: 

Met betrekking tot het onderwerp ‘interne afstemming in Vlissingen rondom de totale tekort Sociaal 

Domein en de opgelegde taakstellingen aan Orionis’ bij de Rondvraag meldt de heer Vader dat 

hij de memo hierover nog wil bespreken met de inspecteur. De memo kan voor het eerstvolgend 

DB (14-12) worden geagendeerd. De heer Guise spreekt hierbij nogmaals zijn verwondering uit over 

het feit dat de taakstelling die de inspecteur oplegt gebaseerd is op door Vlissingen aangeleverde 

onjuiste cijfers van Orionis, die afwijken van de door de accountant en AB vastgestelde cijfers. De 

heer Vader geeft aan dat de fondsbeheerders uitgaan van een voorgaand rapport van de 

inspecteur en dat de inspecteur zelf toewerkt naar een nieuwe rapportage. Daar zit een verschil in 

werkwijze in. Belangrijk is om overeenstemming te bereiken aangaande de taakstellingen, zowel 

met de inspecteur als ambtelijk.  Ambtelijk is hiervoor in ieder geval ook al een afspraak gemaakt. 

Het DB ontvangt daar zodra dat kan graag een terugkoppeling van.  

e. Actielijst 16-11-2023 

De actielijst wordt ongewijzigd aangehouden.  
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04. Nota’s, ter besluitvorming 

Er zijn geen nota’s te behandelen. 

 

05. Memo’s, ter informatie en/of opiniërend 

a.  23 059 Memo DB Doorlooptijd Bestuursstukken 

In afwachting van de evaluatie van de GR wordt aangegeven de huidige gang van zaken voort 

te zetten, met extra aandacht voor de voorbereidingstijd van financiële stukken. 

b.  23 060 Memo DB Themabijeenkomsten voor gemeenteraden 

In de Walcherse Commissie, waarbij Orionis een uitgebreide toelichting heeft gegeven over de 

onderwerpen Bestaanszekerheid, Werken naar Vermogen en Werkleerbedrijf, is door de aanwezige 

raadsleden aangegeven dat er wel degelijk behoefte is aan door Orionis te organiseren Thema-

avonden. De bestuursleden stellen voor om hiervoor in het voorjaar één van de geplande data 

voor de Walcherse Commissie te prikken met de Begroting Orionis Walcheren als onderwerp en dan 

verder in het jaar nog 2x een informele Thema-avond bij Orionis te plannen, waarbij dan de datum 

met de griffies kan worden afgestemd om raadsleden zoveel mogelijk de gelegenheid te bieden 

hierbij aanwezig te kunnen zijn. Een voorstel hiertoe wordt aan de heer xx, adoptiesecretaris GR, 

verzonden. Actie: Mevrouw Marlissa 

c.  23 061 Memo DB Analyse Klantenaantal t/m oktober 

Er wordt even over de vormgeving gepraat. De analyse is gebaseerd op de doelstellingen die in de 

begroting staan. Maar soms is een rood kruisje een kleine afwijking, maar kan dat in de 

wandelgangen al snel verworden tot ‘ze lopen achter’. Maar als we dan bijvoorbeeld naar het 

landelijk beeld kijken, dan valt dat bij ons nog wel mee. En als we naar geld kijken, dan hebben we 

0,5 miljoen over. Soms moet je met de rode kruisjes ook oppassen dat je jezelf niet tekort doet, aldus 

de voorzitter. De heer Vader geeft aan dat het wellicht ook wat meer duidelijkheid geeft als de 

grafiek met de resultaten van een aantal jaren achtereen erbij wordt opgenomen. Dit wordt dan 

wel in de jaarrekening gedaan, zo geeft de heer Dingemanse aan. 

De heer Guise stelt voor om een keer in de diverse commissies eens wat dieper op de analyses in te 

gaan zodat raadsleden wat meer beeldvorming ontvangen.  

d.  23 062 Memo DB Dashboard t/m oktober 

De heer Vader uit zijn zorgen over de klantenaantallen. En dan met name het verschil tussen de 

planning en de realisatie. Verder zijn er geen op- of aanmerkingen. 

 

04.  Rondvraag 

Hier wordt geen gebruik van gemaakt. 

 

05. Sluiting 

Onder dankzegging voor ieders inbreng sluit de voorzitter hierop de vergadering. 


